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   BEZOEKADRES  
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6211 DW Maastricht 
 
POSTADRES 

Postbus 1992 
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WWW.GEMEENTEMAASTRICHT.NL 

 

ONDERWERP  DATUM  BIJLAGEN  

Uitvoeringsnota Sport. 

Toekomstbestedige 

binnensportaccommodaties  

 30 maart 2015       

BEHANDELD DOOR  DOORKIESNUMMER  ONZE REFERENTIE  

JWA (Jean) Clerx   043 350 47 60   -    

E-MAILADRES  FAXNUMMER   UW REFERENTIE  

jean.clerx@maastricht.nl   043 350 43 85     

Geachte meneer Peeters, 

 

U heeft in uw brief van 26 maart 2015 vragen gesteld over de nota Toekomstbestendige 

Binnensportaccommodaties. 

Beneden treft u de vragen en de reactie daarop aan. 

 

Vraag 1. 
In het stuk wordt gesproken over gymzaal WVV uit 1955 echter op blz. 24 van de 
uitvoeringsnota staat dat de gymzaal dateert uit 1977. 

 

Reactie. 

Het stichtingsjaar van de gymzaal WVV is 1955. 

 

Vraag 2. 
Kunt u aangeven waar de gebruikers van gymzaal Itteren zijn herplaatst? 

 

Reactie. 

De gebruikers van de gymzaal Itteren zijn in overleg als volgt herplaatst: 

Het betrof een recreatieve badmintongroep en een recreatieve minivoetbal groep. 

Eerstgenoemde heeft besloten te stoppen, ondanks dat er alternatieve locaties beschikbaar waren. 

De zaalvoetbalgroep is naar gymzaal Borgharen gegaan. 

 

Vraag 3. 
Waarom dienen de verenigingen de aanstaande sluiting van 'hun' accommodatie uit de media te 
vernemen en is er geen dan wel onvoldoende communicatie vanuit de gemeente hierover? 

 

 

 

Reactie. 
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Om de verenigingen op de hoogte te houden van het gehele proces en hun een rol te geven in de 

beginfase van de beleidsvoorbereiding zijn de volgende acties ondernomen: 
- er is een open via diverse kanalen bekend gemaakte uitnodiging geweest voor deelname aan de 
klankbordgroep. De klankbordgroep is voor inspraak in het beleidsproces binnensport en tarieven. 
Iedere vereniging die daarop gereageerd heeft kon in de klankbordgroep deelnemen. In de 
klankbordgroep is mededeling gedaan van de locaties. 
- er is een open en via diverse kanalen bekend gemaakte uitnodiging geweest voor het sportcafe 
inzake binnensport en tarieven. Alle direct en indirect betrokken gebruikers zijn hiervoor persoonlijk 
uitgenodigd. Voor de sportnota Mee®bewegen zijn twee sportcafe's georganiseerd en voor de nota 
binnensport 1. In het sportcafe is mededeling gedaan van de locaties.  
- de 4 adviesorganen zijn gevraagd advies te geven. 
- er is eind vorig jaar een persconferentie geweest over de binnensport en toen zijn artikelen in de 
krant en op internet verschenen waarin de locaties genoemd zijn. Er is destijds 1 reactie ontvangen. 
Overigens was het wel de bedoeling geweest ook nog eens elke afzonderlijke vereniging die gebruik 
maakt van een gymzaal die op de nominatie staat om gesloten te worden, voordat de te sluiten 
gymzalen publiekelijk bekend werden gemaakt, te informeren. Helaas is dat niet gelukt. 

 

Vraag 4. 
Kunt u ons toezeggen dat op korte termijn alle vaste huurders van de te sluiten accommodaties, in het 
bijzonder de sportverenigingen, op de hoogte worden gesteld van de gemeentelijke plannen? 

 

Reactie. 
Naast de acties die vermeld staan in de reactie op vraag 3 krijgt iedere gebruiker voor het weekeinde 

een brief toegestuurd waar het proces en de locaties in vermeld staan. 
 

Vraag 5. 
Hoe gaat u de gemeentelijke communicatie over accommodatiesfuiting naar de toekomst toe 
verbeteren zodat vaste huurders de informatie tijdig en 'persoonlijk' ontvangen? 

 

Reactie. 

Naast de in vraag 3 uiteengezette acties was ook de bedoeling vooraf alle afzonderlijke verenigingen 

die het betreft “persoonlijk” te informeren. Er zal explicieter op moeten worden toegezien dat dit ook 

daadwerkelijk gebeurt. 

 

Vraag 6. 
Wanneer gaat Maastricht Sport hiermee van start, voor de gebruikers van de accommodaties Biesland, 
WW en Boschpoort? Want voorkomen moet worden dat, indien de sluiting van deze accommodaties 
definitief wordt, verenigingen in de zomervakantieperiode hun logistieke zaken moeten gaan regelen. 

 

Reactie. 

Na besluitvorming in de gemeenteraad zal een planning gemaakt worden op welk tijstip welke zaal 

gesloten gaat worden. Daarna vindt per zaal overleg plaats met de gebruikers voor het zoeken van 

een vervangende locatie. Er wordt zoveel mogelijk rekening gehouden met de 

zomervakantieperiode. 

 

Ik hoop uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

 

Met vriendelijke groet, 
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André Willems, 

Wethouder Sociale Zaken, Ouderenbeleid, Stadsbeheer, Sport & Recreatie. 

 

 

 
 




